
 LA PAHC BAGES EXIGEIX A L’AJUNTAMENT 
 L’EXPROPIACIÓ DELS BLOCS 8 I 9 

 Demanen l’ampliació del parc d’habitatge públic de Manresa incorporant 
 aquests blocs propietat de Cerberus i Sareb 

 Avui,  12  de  juny,  la  PAHC  convoca  un  roda  de  premsa  per  denunciar  l’ofensiva  legal  que 

 continuen  patint  les  habitants  del  bloc  8  i  9,  intensificada  recentment.  Volen  exigir 

 solucions definitives a l’Ajuntament de Manresa. 

 Afirmen  que  en  els  darrers  mesos,  l  a  propietat  del  Bloc  8  ,  Promontoria  Coliseum  (filial  del 

 fons  voltor  Cerberus),  i  la  del  Bloc  9  ,  la  Sareb,  han  intensificat  i  diversificat  el  seu  atac 

 contra  el  veïnat  dels  blocs  .  Des  de  judicis  penals,  fins  a  l’oferiment  de  falses  solucions  de 

 reubicacions parcials arreu de tot Catalunya. 

 Després  de  viure-hi  més  de  tres  anys  pel  cas  del  bloc  8  i  més  d’un  any  pel  bloc  9  1 

 denuncien  “Com  sempre,  la  propietat  ha  trobat  una  aliança  en  el  sistema  judicial,  garant 

 incondicional  de  la  propietat  privada.  Però  no  només  això,  sinó  que  ens  sorprèn  la 

 complicitat  d'alguna  treballadora  social  amb  la  propietat,  actuant  amb  una  arbitrarietat 

 impròpia  de  qui  hauria  de  garantir  els  drets  més  bàsics  de  les  persones”.  Volen  que 

 s'aturin  els  atacs  de  la  propietat  i  diuen  reiteradament  que  el  més  important  és  que  es 

 trobi una solució permanent pels veïns i veïnes d’aquests blocs. 

 Ambdós  blocs  eren  un  dels  tants  “monstres  de  formigó  abandonats”  a  la  ciutat  de 

 Manresa.  Aquesta  ciutat,  que  és  un  cementiri  de  pisos  buits  i  edificis  que  s'ensorren.  A 

 través  de  la  lluita,  la  PAHC  els  va  alliberar  del  mercat,  els  va  acondicionar  i  els  hi  va  donar 

 vida. Ampliant així el parc d'habitatges de la ciutat. 

 Abans  de  ser  alliberats,  eren  edificis  que  mai  havien  estat  habitats.  Estaven  parcialment 

 inacabats  i  havien  estat  completament  abandonats  durant  més  d'una  dècada.  Després 

 d'anys  de  lluita  col·lectiva  i  gràcies  al  suport  veïnal,  es  van  aconseguir  aigua,  llum  i  padrons 

 per  a  tots  els  pisos.  Cal  recordar  que  es  van  arribar  a  activar  els  Mossos  d'Esquadra  per  a 

 tallar  la  llum  al  Bloc  8  en  repetides  vegades.  Com  sempre,  denuncien,  “les  forces  de  l'estat 

 protegint  els  interessos  privats  dels  voltors  capitalistes,  que  en  el  cas  del  Bloc  8,  viuen  a 

 milers de quilòmetres del nostre territori”. 

 1  El bloc 8 està al Passatge Tudela 11 i el bloc 9 al carrer Joc de la pilota 18. 



 No  és  coincidència  que,  mentre  es  perpetúa  aquesta  ofensiva,  Solvia  (gestora  de  Banc 

 Sabadell),  en  representació  del  fons  voltor  Promontoria  Coliseum,  setmanalment  publiqui 

 a  la  venda  desenes  de  pisos  on  ja  viuen  famílies.  Només  cal  entrar  al  seu  web,  o 

 passejar-se per Idealista, i veure totes aquestes "Ofertas especiales para inversores". 

 La  Nadia,  una  de  les  habitants  del  bloc  9,  reivindica  l’ús  social  dels  habitatges  enfront  de 

 l’especulació:  “L'habitatge  no  pot  ser  una  mercaderia  especulativa,  i  nosaltres  sí  que 

 creiem  que  cal  recuperar  l'ús  social  de  l'habitatge.  És  per  això  que,  davant  d'uns 

 propietaris  que  no  respecten  la  vida,  ni  tan  sols  les  mateixes  lleis  de  l'administració, 

 som aquí.” 

 A  la  roda  de  premsa,  s’ha  insistit  amb  la  demanda  principal,  exigint  a  l’Ajuntament  de 

 Manresa  l'expropiació  total  dels  blocs  8  i  9.  Segons  la  PAHC,  l’expropiació  és  la  via  per 

 assegurar  una  solució  permanent  per  a  tot  el  veïnat  i  alhora  treure  els  habitatges  del 

 mercat. 

 No  només  s’ha  denunciat  l’ofensiva  judicial  de  les  propietats  sinó  també  el  caràcter  racista 

 i  deshumanitzant  d’alguns  protocols  i  polítiques  internes  tant  de  la  propietat  com  de 

 l’administració:  “Davant  de  falses  solucions,  que  discriminen  amb  criteris  racistes,  com  les 

 polítiques  de  reallotjament  de  la  Sareb  i  de  l'administració,  no  acceptarem  cap  solució  que 

 no  sigui  per  tothom.  Som  veïnes  amb  xarxa  social  al  barri,  els  nostres  infants  van  a  les 

 escoles  de  la  ciutat,  i  les  nostres  vides  estan  a  Manresa.  No  som  bestiar  que  se'ns  pugui 

 reubicar a 100 km de distància”. 

 Al  final  de  la  roda  de  premsa,  s’ha  mostrat  la  insuficiència  de  la  via  sancionadora  per  part 

 de  l’ajuntament  per  frenar  l’especulació,  que  no  ha  servit  per  assegurar  l’ús  social  dels 

 pisos  ni  per  aturar  l’ofensiva  judicial  de  la  propietat.  S’assenyala  la  incapacitat  de 

 l’administració  per  fer  front  a  l’actual  crisi  de  l’habitatge  que  “no  permet  als  nostres 

 joves  emancipar-se  i  ha  fet  pujar  els  lloguers  a  uns  preus  inassumibles  malgrat  la 

 regulació”.  Respecte  a  les  últimes  passes  matèria  d’habitatge,  afirmen  que  ”l’Ajuntament 

 ha  d’abandonar  els  seus  vergonyosos  protocols  antiocupació,  i  s’ha  de  prendre 

 seriosament la tasca de crear un parc públic d'habitatge a la nostra ciutat”. 

 Segons  la  PAHC,  la  responsabilitat  ara  és  de  l’ajuntament,  ja  que  des  de  la  plataforma  ja  es 

 va  fer  el  primer  pas  alliberant-los  i  reallotjant  a  persones  sense  accés  a  un  habitatge  digne. 

 Finalitzen  la  roda  de  premsa  instant  a  l’ajuntament  a  posicionar-se  i  a  fer  passes  reals  en 

 favor  del  dret  a  l’habitatge:  “O  esteu  amb  l’especulació  o  esteu  amb  el  dret  a  l’habitatge. 

 Amb els fons voltor o amb nosaltres”, han reblat. 


